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Corona

Het Presidium heeft besloten om het onderwerp ‘Corona’ te agenderen in de 
Gezamenlijke Commissie van 25 juni als opiniërend stuk. In de raadsvergadering van 
2 juli wordt de notitie Corona meegenomen bij de stukken en bespreking van de 
Kadernota. 

De uitbraak van het coronavirus COVID-19 eind februari 2020 heeft grote impact op 
de Nederlandse samenleving en ook op de gemeente Vught. Bij het nemen van 
maatregelen stond en staat nog steeds de gezondheid van onze inwoners en 
medewerkers voorop. Want het virus verspreidt zich niet zelf. Dat doen wij. Telkens 
als we de belangrijke voorzorgsmaatregelen in de wind slaan. Als we niet voldoende 
afstand tot elkaar houden. 
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Het coronavirus heeft, zoals gezegd op de Vughtse samenleving, een groot effect. 
Het heeft van iedereen veel gevraagd. Ouderen die niet de deur uit konden, 
verzorgingstehuizen die op slot gingen, ondernemers die de deur moesten sluiten, 
de medewerkers in de zorg, waarvan het uiterste is gevraagd. Daarnaast alle 
mensen die thuiswerken met zorg voor anderen, fungeerden als docent. En zo zijn er 
vele voorbeelden te noemen. De gevolgen hiervan kunnen we ook nog niet overzien. 
Maar de situatie heeft niet alleen slechte dingen gebracht. Er zijn vele 
hartverwarmende initiatieven van inwoners, instellingen, ondernemers en artiesten 
ontplooid. Ze zijn gericht op hulp, verlichting en ondersteuning. Spontaan, creatief 
en origineel, maar altijd vanuit de behoefte om elkaar te helpen. 
Een paar voorbeelden zijn: het initiatief Vught voor Elkaar Helpt, het feit dat 
Restaurant ’t Groene Woud maaltijden voor de kwetsbaren heeft verzorgd, de Lions 
hebben Ipads/laptops verzorgd voor kinderen die bij gebrek aan niet konden 
deelnemen aan het digitale onderwijs, Farent, dus medewerkers van WW+, hebben 
ondersteuning geboden aan partners/familie van zorgpersoneel van het JBZ in o.a. 
Vught en op diverse locaties is voor ouderen muziek gemaakt.

In een Raadsinformatiebrief d.d. 21 april 2020 hebben we u nader geïnformeerd over 
de activiteiten van  de gemeente. De activiteiten werden en worden nog steeds, 
maar in mindere mate, bepaald en/of gekleurd door het handelingskader vanuit de 
Rijksoverheid en de Veiligheidsregio. 
De uitbraak en de getroffen maatregelen, zowel door het Rijk, de Veiligheidsregio 
als door de gemeente, hebben gevolgen voor de gemeente. Die gevolgen zijn op 
meerdere gebieden zichtbaar, zowel op het vlak van bedrijfsvoering als financieel. 
Op alle onderdelen geldt onzekerheid, maar er is geen reden voor pessimisme. De 
effecten die we op dit moment concreet kunnen vertalen, vindt u terug in Burap I, 
maar ook hier is terughoudendheid op zijn plaats. Los van de onzekerheid is 
namelijk bekend geworden dat het kabinet geld uittrekt om de gemeenten, die door 
corona inkomsten zijn misgelopen en andere financiële schade hebben geleden, te 
compenseren. Zodra een en ander meer concreet is, wordt dit verwerkt in de P&C 
producten en wordt de raad hierover geïnformeerd.
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Algemeen, financieel en dienstverlening

 Kan het college een doorkijk geven welke gevolgen Covid-19 heeft voor de 
gemeente in de komende jaren? 
Op het moment van schrijven bevindt Vught zich (net als de rest van het land) 
in een overgangsfase waarin de duidelijke, directieve aansturing op basis van 
noodverordeningen, overgaat naar een meer lokale inkleuring, naar 
verwachting op basis van een Noodwet met een looptijd van een jaar. 
Dit betekent dat, met de kennis van nu, de gevolgen waarschijnlijk voor 
langere tijd merkbaar zullen zijn. Op dit moment is het lastig om een 
realistische, algemene verwachting te geven van de effecten voor Vught in de 
komende jaren. Op sommige aspecten en onderdelen zijn de effecten 
eenvoudiger te duiden dan op andere. Bij de beantwoording van 
onderstaande, door een aantal partijen gestelde, vragen zullen we hier nader 
op ingaan.
Het college zal uiteraard de raad periodiek informeren indien nodig naast de 
reguliere rapportage via de P&C-producten, zoals de Buraps, de jaarrekening, 
de programmabegroting en de Kadernota.

 Wat zijn de gevolgen voor de bestuurlijke agenda, wat loopt vertraging op en 
welke kosten worden hierin voorzien? 
Landelijk is de invoering van de omgevingswet met een jaar vertraagd, 
regionaal is de inkoop WMO en Jeugd met een jaar vertraagd. De manier van 
werken is aangepast. Helaas hebben alle bewonersavonden  on hold gestaan, 
de huisbezoeken zijn tijdelijk niet uitgevoerd, maar alles is erop gericht 
geweest om een en ander niet echt stil te zetten. Dit kan alleen maar extra 
problemen voor de (nabije) toekomst creëren. Hierdoor zijn er nauwelijks 
gevolgen voor de huidige bestuurlijke agenda (het bestuursakkoord 
‘Vernieuwd en Vertrouwd’). Deze loopt tot de verkiezingen in november 
aanstaande en wordt tot dan uitgevoerd.
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Het nieuw te sluiten bestuursakkoord door de dan formerende partijen, zal, 
ongetwijfeld met voortschrijdend inzicht, rekening houden met de (effecten 
van) Covid19 of daarop inspelen indien er sprake is van ‘een nieuwe realiteit’.

 Hoeveel ruimte heeft de gemeentelijke begroting om de financiële gevolgen 
t.g.v. Covid19 te dekken naast de compensatie van het rijk? (Wat zegt de 
meicirculaire hierover)

De ruimte in onze meerjarenbegroting gebaseerd op de gegevens die we nu 
hebben, staat in Burap I 2020 en de Kadernota 2021-2024. Voor 2020 t/m 
2024 geeft dit de volgende begrotingsruimte:  €65.991, -€500.932, -€39.191, 
€876.229 en €706.837.  Deze bedragen zijn exclusief de effecten uit de 
meicirculaire.

Wat zegt de meicirculaire over Corona? Niets; de brief van de minister BZK 
aan de Tweede Kamer van 28 mei 2020 over het compensatiepakket Corona 
ter waarde van € 542 miljoen voor de eerste periode tot 1 juni is niet verwerkt 
in deze circulaire. Over de financiële vertaling van dit compensatiepakket zal 
binnen enkele weken nader bericht volgen. De definitieve cijfers en de 
verdeling worden in de komende septembercirculaire 2020 verwacht.

 Is er inkomstenderving op gebied van toeristenbelasting, huren en vastgoed? 
Graag toelichten. 

Ja, de inkomstenderving die nu bekend is, vloeit voort uit het 
noodmaatregelen pakket voor ondernemers. Feitelijk betreft dit thans de huur 
van de zomerterrassen en de toeristenbelasting. In Burap I is hiervoor € 9.000 
en € 100.000 opgenomen. 
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 Dienstverlening van de gemeente is aangepast, medewerkers hebben zoveel 
mogelijk thuis gewerkt. Is dit allemaal goed gegaan? Wat waren de 
knelpunten en hoe zij die opgelost?
 
Dit is goed gegaan, mede dankzij de digitale infrastructuur waarin de 
afgelopen jaren met een blik vooruit op is geïnvesteerd, hebben nagenoeg alle 
medewerkers vanuit huis kunnen werken (bijvoorbeeld ook de medewerkers 
van het klant contact centrum). De meeste medewerkers hebben snel gebruik 
gemaakt van alle mogelijkheden die het systeem biedt om de dienstverlening 
aan de burger en bestuur onverkort doorgang te laten vinden. Hiermee heeft 
het tijd- en plaats onafhankelijk werken een grote vlucht genomen. Echte 
knelpunten hebben we niet ondervonden. Dit vergde uiteraard vertrouwen in 
de medewerkers, in de systemen en een goede onderlinge communicatie, 
immers ook vele van onze medewerkers zaten thuis niet alleen, maar hadden 
dezelfde zorgen zoals de gemiddelde inwoner van ons land. Wat betreft de 
vitale dienst zijn er direct conform de geldende richtlijnen werkafspraken 
gemaakt om ook deze werkzaamheden, al dan niet in aangepaste vorm, 
doorgang te laten vinden.

 De Milieustraat kent voorlopig een uitgebreide opening? Wat zijn de 
knelpunten met de afvalinzameling? Is er een extra probleem met zwerfvuil? 

Zodra opgemerkt werd dat er een grote druk ontstond op de Milieustraat is 
nagedacht over een goede oplossing. Niet eenvoudig, omdat ook op een 
behoorlijk aantal plaatsen in het land de Milieustraat werd gesloten. Met 
inachtneming van de veiligheid van bezoekers en medewerkers, de vigerende 
regelgeving en met het oog op de verwerking vanuit de Milieustraat, immers 
een en ander moet goed kunnen worden afgevoerd, zijn de openingstijden 
verruimd. Door middel van communicatie via diverse kanalen zijn de inwoners 
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regelmatig opgeroepen om rekening te houden met grote druk op de 
Milieustraat. Het leek gezien de, regelmatig, geringe hoeveelheden afval 
en/of het aantal mensen dat zich in de auto bevond, dat de druk ook deels 
werd veroorzaakt doordat men het bezoeken van de Milieustraat als 
tijdverdrijf leek te zien (dit was ook een landelijk beeld).

Daarnaast is er ook sprake van meer (meldingen) van afvaldumpingen. 
Kleding kon landelijk niet worden verwerkt. Er is stevig ingezet op 
communicatie en waar mogelijk is gehandhaafd. De toename van meldingen 
zie je over de gehele linie. Mensen zijn meer thuis, zien meer en melden meer 
en sneller.

Economie

 Hoe groot is het beroep dat is gedaan op de regeling BBZ en in hoeveel 
gevallen zijn die aanvragen ook positief afgewerkt? 

Aantal ingediende TOZO aanvragen: 670, deze worden snel afgehandeld en 
thans zijn er nog 70 in behandeling. 

 Wat heeft de extra inzet van de bedrijfscontactfunctionaris opgeleverd aan 
vragen van ondernemers? 

De bedrijvencontactfunctionaris heeft gefungeerd als aanspreekpunt in de 
meest brede zin van het woord. Onder andere het bieden van een luisterend 
oor, het verstrekken van nadere informatie met betrekking tot de landelijke 
voorschriften van het RIVM, het toelichten van de maatregelen uit het lokale 
noodpakket, het even toetsen (al dan niet met handhaving) van de toepassing 
(inrichting) in het kader van de noodverordening, het sparren over de 
voorschriften en/of het in contact brengen van de ondernemer met een 
specifiek deskundige.
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Onderwijs en Scholen

 In hoeveel gevallen is de leerplichtambtenaar tijdens de corona crisis ingezet 
voor kwetsbare leerlingen? Zijn er nu de scholen weer gaan beginnen nog 
Vughtse leerlingen in basis of voortgezet onderwijs die door scholen als 
‘vermist’ zijn opgegeven omdat er geen contact is geweest tijdens de crisis? 
Zo ja hoeveel en wat zijn de acties daarop van school en gemeente? 

De leerplichtambtenaar staat in goed contact met alle scholen. De afspraak is 
gemaakt dat scholen zoals normaal ook melden als leerlingen met een niet 
geldige reden van school wegblijven. Leerplicht neemt dan ook onmiddellijk 
actie.

Tijdens belrondes met de scholen bleken er nauwelijks kinderen thuis te 
zitten, of niet in contact te zijn. Een enkeling had het wat moeilijk of waren 
soms niet aanwezig bij online lessen of dergelijke. De scholen waren er op 
dat moment zelf mee bezig en hebben door extra inzet contacten op kunnen 
pakken. De scholen hebben nog geen melding gedaan van “vermiste” 
kinderen. 

 De scholen zijn weer open. Hoe houdt het college vinger aan de pols over de 
naleving van de RIVM regels? Is de huisvesting van de scholen toereikend om 
aan de RIVM regels te voldoen? 

Er zijn geen signalen van het onderwijs ontvangen dat ze problemen hebben 
om aan de RIVM richtlijnen te werken. Wij volgen zoveel mogelijk de 
landelijke protocollen om de RIVM regels te hanteren. Bijvoorbeeld voor het 
bewegingsonderwijs. 
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Sociaal Domein 

 Hoeveel inwoners en ondernemers van Vught hebben een beroep gedaan op 
de corona regelingen die door de gemeente worden uitgevoerd? Is het gelukt 
hier snel op te reageren? Ziet het college ook mensen die tussen de wal en 
het schip raken? Zijn hier extra inspanningen voor geleverd? Wordt er een 
toename van de schuldenproblematiek gezien in Vught? 

Er zijn 670 aanvragen voor de TOZO regeling binnengekomen. Deze 
aanvragen zijn allemaal zo snel mogelijk afgehandeld, waardoor er begin juni 
nog maar 70 in behandeling waren.  Er is tot nu toe geen toename 
geconstateerd van schuldenproblematiek. Ook zien we geen mensen tussen 
wal en schip. 

 Zijn er plannen gemaakt om de nieuwe werklozen snel te helpen naar ander 
werk? Neemt de vraag naar bijstand toe? 

Vooralsnog blijft het uitkeringsbestand bestand stabiel en is er tot nu toe 
geen stijging in het uitkeringsbestand vanwege Corona. 
In algemene zin mag wel gesteld worden, dat als het om de economische 
gevolgen van de Corona-crisis gaat, dit in het gemeentelijke sociaal domein 
een na-ijleffect heeft. De meeste werknemers in Nederland hebben, als zij 
werkloos worden, eerst nog WW-rechten voordat ze instromen in de bijstand. 
Het is nog ongewis wat de langdurige economische effecten van Corona zijn 
en daarom kunnen wij hierover nog geen voorspellingen doen. Wij zijn 
uiteraard wel alert en een goede indicator hiervoor is het monitoren van de 
instroom bij de WW in de komende periode. 
Onze aanpak richt zich erop om mensen terug te geleiden naar betaald werk. 
Lukt dit niet direct, dan zorgen we ervoor dat er aansluiting blijft bij de 
arbeidsmarkt door de inzet van re-integratietrajecten.
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 Wat zijn de gevolgen voor kwetsbare inwoners die afhankelijk zijn van allerlei 
ondersteuning die geboden wordt in het zorgdomein? Zijn hier bijzondere 
knelpunten? Zijn er langere wachtlijsten ontstaan of kon bepaalde zorg niet 
verleend worden? Op welke wijze worden de beperkingen in de openbare 
ruimte bekend gemaakt voor blinden en slechtzienden? 

We zien geen ernstige gevolgen in Vught voor kwetsbare inwoners. De 
zorgaanbieders staan goed in contact met hun klanten. Er zijn allerlei 
alternatieve aangeboden wanneer de hulp niet fysiek kon plaatsvinden. Veel 
inwoners hebben ook zelf hulp tijdelijk afgezegd vanwege corona.

Er is bij WW+ geen wachtlijst. We merken wel dat door de huidige 
versoepeling van de maatregelen de vragen weer toenemen.  Er zijn 
wachttijden, -lijsten bij aanbieders net als voor corona ( o.a. jeugd en WMO 
huishoudelijke hulp). Met de aanbieders blijven we extra alert in deze periode 
op eenzaamheidproblematiek en/of persoonlijke verwaarlozing. 

De gemeentelijke website is  volledig toegankelijk voor blinden en 
slechtzienden. Op deze website wordt regelmatig de informatie over Corona 
en eventuele maatregelen gepubliceerd. We linken op onze website naar de 
website van de Rijksoverheid, die ook apart informatie bevat voor blinden en 
slechtzienden en naar corona.steffie.nl. Verder is de meest belangrijke 
informatiebron voor deze doelgroep de website van Visio. Hierop staat  alle 
benodigde informatie, inclusief praktische tips en trucs gericht op de 
beperkingen (o.a. in de openbare ruimte) in deze coronatijd, voor de 
doelgroep.  

 In hoeveel gevallen is Wegwijs+ ingeschakeld bij zorg (Jeugdzorg, Wmo, 
Thuiszorg)  thuis omdat er problemen waren in het kader van continuïteit van 
de nodige zorg? Welke oplossingen zijn er gerealiseerd? 
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In het begin van de corona crisis was er een algehele stijging van meldingen 
van personen met verward en onbegrepen gedrag. Deze meldingen hadden 
vooral betrekking op:
- Cliënten die ambulante begeleiding kregen, waarbij de zorg nu niet (meer) 
toereikend was, 
- “Nieuwe” verwarde personen die in beeld kwamen als gevolg van de crisis 
(angsten, depressie, isolement).
Dit signaal is gedeeld met de zorgaanbieders/ Rioz om de zorg meer te 
continueren binnen de RIVM-regels.

 Zijn de gevolgen in kaart op gebied van gezondheid; met name de toename 
van bijvoorbeeld zorgmijders, verwarde personen, depressie en eenzaamheid, 
toename jeugdzorg, armoede etc. Wat voor extra problematiek ziet het college 
nu en wordt verwacht in de toekomst? 

- Er wordt een toename verwacht van mensen die een beroep doen op een 
uitkering. 

- Zoals hierboven toegelicht is er een toename van meldingen van mensen 
met verward of niet begrepen gedrag geweest. Dit is weer aan het 
normaliseren. Er lijkt een relatie te zijn met het weer opstarten van de 
reguliere zorg en ondersteuning in de GGZ-sector. 

- Ook verwachten we een toename op de BBZ; bijzondere bijstand 
zelfstandige.

- De schuldenproblematiek kan toenemen als mensen hun baan kwijt raken.
- Nu de scholen weer open zijn en gaan kan er op het gebied van 

jeugdproblematiek weer meer gesignaleerd worden. Of dit een toename 
wordt, is nog moeilijk te voorspellen.

 Hoeveel mantelzorgers zijn door Wegwijs+ benaderd en wat heeft dit 
opgeleverd aan beeld? 
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Er zijn ongeveer 85 mantelzorgers gebeld. 
Mantelzorgconsulenten hebben het idee dat mantelzorgers blij zijn iemand te 
spreken want ze praten graag uitvoerig over hun eigen gezondheid en die van 
hun partner, en de situatie. Mensen vinden deze situatie heel vervelend, 
proberen gewoon door te gaan, maar begrijpen ook dat ze voorzichtig moeten 
zijn. En zijn tegelijkertijd dankbaar voor de hulp en aandacht die er in Vught 
is.
Een aantal mantelzorgers is een 2e keer gebeld, na inschatting van de 
consulent of na eerdere afspraak uit belronde 1. Mensen waarderen de 
interesse en betrokkenheid. Bieden van luisterend oor, goed doorvragen op 
het feit of iemand het nog volhoudt. Start van “enige” dagopvang geeft lucht/ 
ruimte. Mantelzorgers hebben aardig de modus gevonden. Ze weten dat ze bij 
de mantelzorgconsulenten terecht kunnen.
Er zijn vragen voortgekomen voor Wegwijs+ en doorverwijzingen naar de 
Luisterlijn. Mantelzorgers attent gemaakt op initiatieven in Vught. Indien 
nodig/ wenselijk, werd er voor warme overdracht gezorgd.

 Hoe worden aanbieders in de Wmo en Jeugdzorg gecompenseerd die als 
gevolg van de Corona crisis fors minder omzet hebben kunnen leveren maar 
wel de vaste lasten hebben? Om hoeveel aanbieders gaat het in dat verband 
in de regio en om welke bedragen? 

De inkoop jeugd kopen wij in op basis van lumpsum. De inkooporganisatie 
RIOZ heeft namens de regio gemeenten in lijn met het Rijksbeleid een 
omzetgarantie afgegeven. Dit betekent dat gecontracteerde partijen uit 
mogen gaan van een minimale vergoeding van de omzet van voorgaande 
jaren, als de aantallen dit jaar tegenvallen. We monitoren hoe dit verloopt. 
Voor de Wmo zijn door de inkooporganisaties soortgelijke afspraken gemaakt. 
 De financiële gevolgen van deze garanties zijn voor de gemeente beperkt 
omdat de uitgaven al begroot waren in onze begroting. Op deze manier 



12/15

hebben we samen met het Rijk gewerkt aan een maatregel die ervoor moet 
zorgen dat zorgaanbieders niet door de coronacrisis omvallen. 

 Hoe staat het momenteel met het ziekteverzuim onder werknemers van de 
WSD als gevolg van de Corona-crisis?  Zijn er nieuwe plaatsingen of 
aanmeldingen geweest voor het transitiearrangement van de WSD in deze 
periode? 

Het ziekteverzuimpercentage, maandgemiddelde (WSD totaal) was in mei 
13,5%. Het maandpercentage pre corona was 11,8%. Daarnaast heeft de WSD 
uiteraard de RIVM richtlijnen gevolgd. Dit betekent dat medewerkers 
behorend tot kwetsbare doelgroep preventief thuis zijn gebleven. Deze zijn 
niet meegenomen in het ziekteverzuimpercentage. Geconcludeerd kan 
worden dat het effect van corona op het ziekteverzuimpercentage tussen de 
1,5 en 2% ligt. 

 Ziet de gemeente als gevolg van de verwachte toestroom naar WW en 
bijstand een mogelijke rol voor de WSD in Vught en zo ja welke? 

De WSD kan een partner zijn in de re-integratietrajecten.

Toezicht & Handhaving

 Hoe is de handhaving van de coronamaatregelen verlopen? Is er bijvoorbeeld 
extra inzet van boa’s geweest? 

Meermaals is geconcludeerd: de Vughtse inwoners, organisaties en 
ondernemers doen hun best!
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De aard van afgekondigde maatregelen en het bijbehorende handelingskader 
bepaalt het optreden van de handhavers. Aan de voorkant heeft de gemeente 
met burgers, organisaties en ondernemers meegedacht.
Het naleven van regels is immers in eerste instantie een verantwoordelijkheid 
van burgers en organisaties en ondernemingen. Het is aan het bestuur om 
oog te hebben voor uitlegbaarheid en uitvoerbaarheid. Daar heeft door de 
toezichthouders, maar ook door BOA’s en politie de nadruk op gelegen en dit 
ligt er nog. We waarschuwen, geven tips en zijn zichtbaar en aanspreekbaar. 
Het echte handhaven betreft de excessen.   
’De inzet van de boa’s is gelijk gebleven. Wel hebben we op basis van 
herprioritering de boa’s slimmer ingezet. De beschikbare uren hebben we 
beter over de week verdeeld met focus op de Noodverordening. Verder is het 
team toezicht en handhaving tijdelijk uitgebreid met onder andere 
jeugdwerkers.

(Sport)verenigingen

 Welke verenigingen, stichtingen en andere organisaties hebben met een 
ondersteuningsvraag aangeklopt bij de gemeente? Wat waren hun zorgen, 
vragen en verzoeken? Zijn deze vragen/ verzoeken gehonoreerd of afgewezen 
en waarom? 

* Verzoeken tot meelezen protocollen; dit is gebeurd. Sportverenigingen zijn 
ook bezocht door medewerkers sport, functionaris Move en een medewerker 
van Toezicht en Handhaving met als doel het bieden van een luisterend oor, 
informatie over te dragen en ter plekke meedenken over mogelijk 
oplossingen,
* Verzoeken tot het toch openstellen van de locatie (vaak in strijd met de 
voorschriften, dus niet gehonoreerd, soms oplossingen aangedragen 
waardoor e.e.a. wel mogelijk was).
* Verzoeken om faciliteiten bij heropening sportverenigingen: aangeboden 
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rood-wit afzetlint, gemaximeerd aantal dranghekken en bord(en) met 
instructies. 
* Verzoek tot restitutie van zaalhuur door sportverenigingen zijn vooralsnog 
afgewezen met de volgende toelichting. Het gemeentelijk standpunt is dat we 
op dit moment niet overgaan tot restitutie van huurbedragen. Na afloop van 
de ontstane situatie door de COVID-19 pandemie, zullen wij een definitief 
standpunt hierover innemen en u dan nader informeren. Het heeft onze 
aandacht. 
Er zijn nog geen signalen ontvangen dat verenigingen / sportaanbieders in 
acute nood zitten. Er wordt goed contact onderhouden met de diverse 
verenigingen en ze weten de weg naar ons te vinden.

Overig

 De minister-president heeft de jeugd opgeroepen mee te denken. Zijn er 
initiatieven genomen om jongeren te betrekken om ideeën te genereren voor 
Vught? 

Nee, in beginsel is alles erop gericht geweest om alle primair van belang 
zijnde corona gerelateerde zaken op te pakken. Ook door medewerkers, die 
zelf ook geconfronteerd werden met een andere realiteit. Daarnaast hebben 
we gepoogd vele zaken “ gewoon” door te laten draaien. Er zijn nu wel ideeën 
om met het Maurick college te gaan bekijken hoe wij de jeugd kunnen 
bereiken om met ons allen mee te denken. Dit is overigens ook een van de 
redenen dat aan het team toezicht en handhaving jeugdwerkers zijn 
toegevoegd.

 Doen er zich ook problemen voor bij de regionale samenwerkingen als gevolg 
van corona? 
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Nee, de zaken zijn waar mogelijk doorgelopen en er hebben zich vooralsnog 
geen problemen voorgedaan. 

 Herindelingsverkiezingen 

Op dit moment ligt het wetsvoorstel volgens planning voor bij de Eerste 
Kamer. Van uitstel is geen sprake.
Het doen plaatsvinden van deze verkiezingen, met alle spelregels rond 
Corona, stelt de gemeente wel voor een uitdaging om deze zo goed mogelijk 
te laten verlopen. Vele vragen/antwoorden zijn afhankelijk van de situatie en 
de in november geldende richtlijnen. Een en ander vraagt meer inzet van 
mensen en middelen. Afstemming met andere herindelingsgemeenten wordt 
gezocht en er wordt gezamenlijk opgetrokken richting ministerie, die dit als 
een “proef” voor de 2de kamer verkiezingen lijkt te zien.

 Bouwend Nederland aan B&W. Wat heeft de gemeente gedaan aan de 
genoemde punten in de brief. Met name ook betreffende de verlening van 
bouwvergunningen en of er geprobeerd is om de procedures tot verlening van 
bouwvergunningen te verkorten. 

Wij en onze ‘bouwende partners’ in Vught ondervinden vooralsnog geen 
nadeel als gevolg van Corona. Daarom is er ook geen ruimte ontstaan om 
procedures te verkorten. De meeste andere aanbevelingen in de brief van 
Bouwend Nederland zijn verwerkt in ons lokale noodpakket voor 
ondernemers. Vooralsnog lijkt deze bedrijfstak niet, dan wel nauwelijks 
getroffen door de coronacrisis. Een beroep op deze maatregelen is dan ook 
niet aan de orde.


